
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren redegøre for hvilke typer af diger mm., der ikke er beskyttet og
dermed godt må fjernes, samt i hvilket omfang der er fjernet ikke beskyttede
diger mm., set over et passende antal år, ud fra hvad man har til rådighed af
kortmateriale og informationer (jf. artiklerne fra Fyns Amts Avis d. 5. februar
2014, vedr. forsvundne diger, forsiden og side 20-21)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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